
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Formannskap
Møtested: møterom 3, Storfjord rådhus
Dato: 23.10.2013
Tidspunkt: 15:00 – 16.10

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Sigmund Steinnes Leder STAP
Inger Heiskel Medlem STAP
Arvid Lilleng Medlem STFJF
Hallgeir Naimak Medlem STH

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen MEDL STSP

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Inga-Pirita Viik Hanne Braathen STSP

Merknader

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Stine Strømsø Helse- og omsorgssjef
Ellen-Beate Jensen Lundberg Rådmann
Lena Nilsen Sekretær

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 23.10.13

Inger Heiskel Inga P. Viik
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PS 44/13 Sykehjemsavdelingen i Storfjord kommune

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 23.10.2013 

Behandling:

Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Sykehjemmet og eldreomsorgen.
Fjordfolket viser til en rekke skremmende rapporter om eldreomsorgen i kommunen. Eldre syke 
plasseres i bad/wc og køen til sykehjemsplasser øker.
Fjordfolket advarte mot dette da en tilfeldig ide ble fremmet offentlig i fjor høst. 
Kommunestyret ble forledet til å tro at det er mulig å drifte eldreomsorgen med færre plasser, 
man vedtok å utrede bygging av nytt sykehjem i Skibotn ved å utvide senteret der, da en hevdet 
at slik sentralisering ville bli best og billigst for kommunen og de eldre syke i kommunen.
Nå knapt et år etter vedtaket hevdes det at nye opplysninger om Nordnesfjellet forhindrer all 
institusjonsplasser i Skibotn. Dette i strid med skriftlig avgjørelse av Fylkesmannen i Troms.
I løpet av sommeren 2013 har kommunen økt bemanningen i rådhuset med en årlig kostnad på 
ca 3 millioner kroner og en har satt i gang drift av flerbrukshallen på Hatteng helt uten 
budsjettdekning.
Det er tydeligvis bare innen pleie og omsorg man krever budsjettdekning.
Fjordfolket krever derfor og fremmer forslag om omgående åpning av sykehjemmet i Skibotn. 
Med omgående menes 1 uke fra dato.
Vedtaket gjøres i medhold av paragraf 13 (hasteparagrafen) i kommuneloven.

Forslag fra Arbeiderpartiet v/Sigmund Steinnes:
1
Saken realitetsbehandles ikke, men knyttes opp og ses i sammenheng med pågående 
budsjettprosess.

2
Formannskapet vil ha utredet også et femte alternativ.
For å avlaste behovet på Åsen omsorgssenter, gjøres det vurderinger i forhold til om Skibotn 
Omsorgssenter kan åpnes for å ivareta pasientgrupper som har et lettere omsorgsbehov og derfor 
utløser mindre bemanningsbehov.  
Samordning av tjenester til ressurskrevende brukere/ BPA - må også utredes i forhold til dette.

3. På lengre sikt: 
I tillegg til tidligere vedtak - og pågående utredning - prosjekt ”Ett sykehjem i Storfjord 
kommune” bes Rådmannen fremme alternative løsninger i løpet av 2014 for å møte 
kapasitetsutfordringene på lengre sikt.

Det ble først votert over forslag fra Fjordfolket.
Forslag fra Fjordfolket falt med 1 mot 4 stemmer.

Deretter ble forslag fra Arbeiderpartiet satt opp mot rådmannens innstilling.
Forslag fra Arbeiderpartiet ble enstemmig vedtatt.



Formannskapets innstilling til kommunestyret:

1. Saken realitetsbehandles ikke, men knyttes opp og ses i sammenheng med pågående 
budsjettprosess.

2. Formannskapet vil ha utredet også et femte alternativ.
For å avlaste behovet på Åsen omsorgssenter, gjøres det vurderinger i forhold til om Skibotn 
Omsorgssenter kan åpnes for å ivareta pasientgrupper som har et lettere omsorgsbehov og derfor 
utløser mindre bemanningsbehov.  
Samordning av tjenester til ressurskrevende brukere/ BPA - må også utredes i forhold til dette.

3. På lengre sikt:
I tillegg til tidligere vedtak - og pågående utredning - prosjekt ”Ett sykehjem i Storfjord 
kommune” bes Rådmannen fremme alternative løsninger i løpet av 2014 for å møte 
kapasitetsutfordringene på lengre sikt.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 15.10.2013 

Behandling:

Forslag fra Arvid Lilleng:
Saken utsettes.

Forslaget fra Arvid Lilleng ble tatt opp til votering.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Saken utsettes.


